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OBEC BĚLÁ U JEVÍČKA 
Bělá u Jevíčka 7, 569 43 Bělá u Jevíčka 

__________________________________________________________________________________________________ 

 

Zápis 
z 9. zasedání Zastupitelstva obce Bělá u Jevíčka,  

konaného dne 22.11.2023 od 16:30 hodin v sále kulturního domu v Bělé u Jevíčka. 

 

 

Zasedání Zastupitelstva obce Bělá u Jevíčka (dále též jako „zastupitelstvo“) bylo zahájeno 

v 16:30 hodin starostou obce Petrem Nárožným.  

Informace podle § 93 odst. 1 zákona o obcích byla na úřední desce Obecního úřadu Bělá 

u Jevíčka zveřejněna v souladu se zákonem po dobu nejméně 7 dní, a to od 12.12.2023 

do 20.12.2023. 

Starosta konstatoval, že je přítomno 6 členů zastupitelstva (Kobelka omluven), z celkového 

počtu 7 členů zastupitelstva a zastupitelstvo je usnášení schopné (§ 92 odst. 3 zákona o obcích). 

Starosta se zeptal, zda ověřovatelé předchozího zápisu p. Vašková a p. Sláma mají k tomuto 

zápisu připomínky – bez připomínek.   

 

Starosta dal hlasovat o schválení zápisu z minulého zasedání. 

 

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka schvaluje zápis a usnesení č. 8 ze zasedání Zastupitelstva 

obce Bělá u Jevíčka ze dne 22.11.2023. 

 

Výsledek hlasování:   Pro:   6   Proti:  0   Zdržel se:  0    Návrh byl přijat. 

 

1. Určení ověřovatelů a zapisovatele. 
 

Starosta jmenoval ověřovatele zápisu p. Illeho a p. Porketovou a zapisovatelkou p. Vaškovou. 
K návrhu nebyly vzneseny žádné připomínky.  

 

 Návrh usnesení: 

     Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka určuje ověřovatele zápisu Ing. Ladislava Illeho, a Ladislavu 

Porketovou, zapisovatelkou Markétu Vaškovou. 

 

Výsledek hlasování:   Pro:   6    Proti:  0   Zdržel se:  0    Návrh byl přijat. 
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2. Schválení programu 

 

Starosta seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou členům 

zastupitelstva a který byl v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce a navrhl rozšířit 

program o následující bod: 

• Dodatek č. 4 ke smlouvě o odstranění odpadů na skládce Březinka. 

• Smlouva o poskytnutí služeb na likvidaci oleje z domácností. 

 

 

Návrh programu: 

1. Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele. 

2. Schválení programu. 

3. Rozpočtové opatření č. 6/2023. 

4. Rozpočet obce na rok 2024. 

5. Návrh na vydání Změny č. 2 územního plánu Bělá u Jevíčka.  

6. Grantová výzva Milion pro Moravskou Třebovou a okolí. 

7. Dodatek č. 4 ke smlouvě o odstranění odpadů na skládce Březinka.  

8. Smlouva o poskytnutí služeb na likvidaci oleje z domácností. 

9. Plán práce ZO na 1. pololetí 2024. 

10. Plán práce FV na rok 2024. 

11. Plán práce KV na rok 2024. 

12. Plán práce VKOZ na rok 2024. 

13. Vodné a stočné pro r. 2024. 

14. Ceník pronájmu kulturního domu a obecné znění nájemní smlouvy.  

15. Darovací smlouva. 

16. Aktualizace Plánu zimní údržby. 

17. Žádost o umístění přístřešku na pozemku p.č. 918/10.  

18. Informace starosty z jednání s O2, Cetin a.s. a PK. 

19. Informace starosty o kolaudaci staveb roku 2023. 

20. Různé. 

21. Diskuse. 

22. Závěr. 

 

Starosta se zeptal na případné další změny či doplnění programu. Žádné doplňující body nebo 

připomínky nebyly vzneseny a starosta dal hlasovat o návrhu programu. 

  

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka schvaluje program 9. zasedání Zastupitelstva obce Bělá 

u Jevíčka. 

 

Výsledek hlasování:     Pro:   6   Proti:  0   Zdržel se:  0    Návrh byl přijat. 

 

 

3. Rozpočtové opatření č. 6/2023. 

 

Starosta předal slovo předsedkyni finančního výboru p. Porketové, která detailně seznámila 

přítomné zastupitele s RO č. 6/2023, které projednal FV dne 19.12.2023 a doporučil zastupitelstvu 

obce ke schválení. Nikdo ze zastupitelů neměl doplňující otázky. Uvedené rozpočtové opatření je 

přílohou tohoto zápisu.  
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Dále předsedkyně FV navrhla pověřit starostu provedením rozpočtového opatření k úpravě 

rozpočtu do konce roku 2023 s tím, že si zastupitelstvo vyhrazuje právo na informaci 

o rozpočtovém opatření provedeném v kompetenci starosty na nejbližším zasedání ZO, konaném 

po schválení rozpočtového opatření starostou. Stručné zdůvodnění bude podáno ústně.   

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka schvaluje rozpočtové opatření č. 6/2023.  

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka pověřuje starostu provedením a schválením rozpočtového 

opatření k 31.12.2023.  

Výsledek hlasování:    Pro:  6     Proti:  0      Zdržel se:  0      Návrh byl přijat. 

 

 

4. Rozpočet obce na rok 2024. 
 

Starosta uvedl, že návrh rozpočtu obce na rok 2024 byl sestaven ve spolupráci p. účetní a starosty 

se zapojením členů zastupitelstva a finančního výboru. Návrh rozpočtu byl sestaven jako 

vyrovnaný ve výši 8.452.986,- Kč na straně příjmů i výdajů s důrazem na plnění aktuálních 

investičních požadavků obce (např. PD na rekonstrukci mostu MK-3, PD na rekonstrukci vodárny, 

rekonstrukce chodníků a komunikací). Návrh rozpočtu obce na rok 2024 byl vyvěšen na úřední 

desce a na elektronické úřední desce od 27.11.2023 do 31.12.2023. Předsedkyně FV Ladislava 

Porketová uvedla, že návrh rozpočtu na rok 2024 byl projednán na schůzi FV a finanční výbor jej 

doporučuje zastupitelstvu ke schválení. Návrh a rozpis schvalovaného rozpočtu do plného třídění 

rozpočtové skladby dle vyhl. č. 323/2002 Sb., je přílohou tohoto zápisu. K návrhu rozpočtu nebylo 

dalších připomínek.  

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka schvaluje rozpočet obce na rok 2024. 

 

Výsledek hlasování:   Pro:   6    Proti:  0   Zdržel se:  0     Návrh byl přijat. 
 

 

5. Návrh na vydání Změny č. 2 územního plánu Bělá u Jevíčka.  

 

Starosta konstatoval, že návrh Změny č. 2 ÚP byl projednán s dotčenými orgány, krajským 

úřadem, veřejností, sousedními obcemi a obcí Bělá u Jevíčka. Pořizovatel návrh Změny č. 2 ÚP 

veřejně projednal, přezkoumal a shledal, že je v souladu se všemi předpisy.  

Starosta doplnil, že na základě nesouhlasného stanoviska MPO došlo k vypuštění plochy Z15, 

která se nachází ve výhradním ložisku jílů č. 3144700 Malonín a dále na základě nesouhlasného 

stanoviska OŽP MěÚ MT, ochrana přírody a krajiny, o vypuštění možnosti výstavby větrných 

elektráren v textové části Změny č. 2 ÚP Bělá u Jevíčka. 

Starosta konstatoval, že zastupitelé byli seznámeni s vyhodnocením výsledků veřejného 

projednání Změny č. 2 ÚP s určeným zastupitelem a s vyhodnocením stanovisek po veřejném 

projednání návrhu Změny č. 2 ÚP Bělá u Jevíčka a předložil Zastupitelstvu obce Bělá u Jevíčka 

návrh na vydání Změny č. 2 územního plánu Bělá u Jevíčka.   

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka bere na vědomí vyhodnocení výsledků veřejného projednání 

návrhu Změny č. 2 územního plánu Bělá u Jevíčka s určeným zastupitelem. 

 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka konstatuje ověření, že návrh Změny č. 2 územního plánu 

Bělá u Jevíčka není v rozporu s politikou územního rozvoje, s územně plánovací dokumentací 
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vydanou krajem, s výsledkem řešení rozporů, se stanovisky dotčených orgánů a stanoviskem 

krajského úřadu. 

 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka vydává Změnu č. 2 územního plánu Bělá u Jevíčka formou 

opatření obecné povahy. 

 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka ukládá starostovi obce zveřejnit Změnu č. 2 územního plánu 

Bělá u Jevíčka a úplné znění ÚP po vydání této změny vyvěšením na úřední desce a rovněž 

i způsobem umožňujícím dálkový přístup po dobu 15 dnů.  

 

Výsledek hlasování:   Pro:   6    Proti:  0      Zdržel se:  0      Návrh byl přijat. 
 

 

6. Grantová výzva Milion pro Moravskou Třebovou a okolí. 
 

Starosta uvedl, že jak již informoval na minulém zasedání ZO, obec získala dotaci z grantové 

výzvy Milion pro Moravskou Třebovou a okolí ve výši 50.000,- Kč s názvem projektu „Zázemí 

pro komunitní činnost obce a místních spolků v Bělé u Jevíčka“, na pořízení laviček a stolů 

do zázemí KD. Nyní starosta předkládá ke schválení smlouvu o poskytnutí nadačního příspěvku 

programu z prostředků fondu Kaufland „Milion pro Moravskou Třebovou a okolí“ 

od poskytovatele Nadace VIA. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka schvaluje smlouvu o poskytnutí nadačního příspěvku 

z programu „Milion pro Moravskou Třebovou a okolí“ na projekt „Zázemí pro komunitní 

činnost obce a místních spolků Bělá u Jevíčka“ s Nadací VIA, Dejvická 306/9, Praha 6, 

IČ: 67360114, ve výši 50.000,- Kč 

 

Výsledek hlasování:   Pro:  6     Proti:  0      Zdržel se:  0      Návrh byl přijat. 
 
 

7. Dodatek č. 4 ke smlouvě o odstranění odpadů na skládce Březinka.  

 

Starosta uvedl, že obdržel ke schválení Dodatek č. 4 ke smlouvě o odstranění odpadů na skládce 

Březinka. Jak se bohužel v poslední době stává běžným, smlouva se mění ve výši položek 

v ceníků, kdy např. poplatek za uložení zeminy se zvedá z 260 na 340, směsný komunální odpad 

částka za uložení ze 400 na 520 a zároveň poplatek obci a SFŽP z 900 na 1250 korun a k tomu 

tzv. rezervace 145 Kč na rekultivaci a péči o skládku, celkem tedy 1915,- Kč, bez DPH a 2.318,- 

Kč s DPH za 1 t. Dále např. částka za velkoobjemový odpad se zvýšila z letošních 2945,- Kč/t 

na 3345,- Kč/t. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka schvaluje Dodatek č. 4 ke smlouvě o odstranění odpadů 

na skládce Březinka.  

 

Výsledek hlasování:   Pro:   6    Proti:  0    Zdržel se:   0     Návrh byl přijat. 

  

 

8. Smlouva o poskytnutí služeb na likvidaci oleje z domácností. 

 

Starosta informoval, že na základě Usnesení č. 8/4/1 ze dne 22.11.2023 vypověděl smlouvu 

s firmou Černohlávek Group s.r.o. Tato firma obratem navrhla další spolupráci na základě nové 



 

S t r á n k a  5 | 10 

 

smlouvy, kdy sběr a odvoz jedlého oleje a tuků z domácnosti bude zdarma, a navíc firma nabízí 

výkupní cenu 5,- Kč za 1 litr zpracovaného oleje. Pokud dáme přednost této nabídce před již 

schválenou nabídkou fy Fritex s.r.o., je nutné revokovat Usnesení č. 8/1/15 z e dne 22.11.2023. 

Zastupitelé se vyjádřili, že jsou pro tuto variantu. 
   

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka ruší Usnesení č. 8/1/15 ze dne 22.11.2023. 

 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka schvaluje Smlouvu o poskytnutí služeb na svoz jedlých olejů 

a tuků z domácností (katalogové číslo odpadu 200 125 jedlý olej a tuk) s firmou Černohlávek 

Group s.r.o., Církvice 57, 285 33 Církvice, IČ: 08298963.  

  

Výsledek hlasování:   Pro:   6    Proti:  0     Zdržel se:  0      Návrh byl přijat. 
  

 

9. Plán práce ZO na 1. pololetí 2024. 

 

Místostarosta Ing. Ille seznámil zastupitele s plánem práce ZO na 1. pololetí roku 2024. Nikdo 

ze zastupitelů neměl žádné připomínky či doplnění. Tento plán je přílohou zápisu. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka schvaluje Plán práce ZO na 1. pololetí r. 2024. 

 

Výsledek hlasování:     Pro:   6   Proti:  0       Zdržel se:   0         Návrh byl přijat. 

 

 

10. Plán práce FV na rok 2024. 

 

Předsedkyně finančního výboru Ladislava Porketová seznámila přítomné s plánem práce 

finančního výboru na rok 2024. Plán práce FV je přílohou tohoto zápisu. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka bere na vědomí Plán práce finančního výboru na rok 2024. 

 

 

11. Plán práce KV na rok 2024. 

 

Předseda kontrolního výboru Josef Červinka seznámil přítomné s plánem práce kontrolního 

výboru na rok 2024. Plán práce KV je přílohou tohoto zápisu. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka bere na vědomí Plán práce kontrolního výboru na rok 2024. 

 

 

12. Plán práce výboru pro kulturu a občanské záležitosti na rok 2024. 

Předsedkyně výboru pro kulturu a občanské záležitosti Markéta Vašková detailně seznámila 

přítomné s plánem práce tohoto výboru na rok 2024. Tento plán práce je přílohou zápisu. 

  

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka bere na vědomí Plán práce výboru pro kulturu a občanské 

záležitosti na rok 2024. 
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13. Vodné a stočné pro r. 2024. 
 

Starosta uvedl, že obdržel od provozovatele vodovodu VHOS a.s. dvě varianty ceny vodného 

pro rok 2024, které pracují s tím, že v roce 2023 klesly náklady na materiál při poruchách, naopak 

se zvýšily díky inflaci provozní náklady a také klesla předpokládaná spotřeba vody (předpoklad 

32700 m3, skutečnost 30600 m3), což nám v konečném důsledku vodu prodražuje:  

1. varianta zohledňuje plnění fondu obnovy vodovodu, který je 640 tis. Kč/rok s cenou 

vodného 53,- Kč/m3 (včetně DPH 12 % od 1.1.2024) 

2. varianta zohledňuje výše uvedené důvody bez ohledu na plnění fondu oprav a činí  

48,- Kč/m3 vč. DPH 12 % (zvýšení z 10 %). 

Pro doplnění – sociálně únosná cena pro PK pro rok 2024 činí 93,- Kč/m3. 

Zastupitelé na pracovní schůzi toto téma diskutovali a vzhledem k množství negativních zpráv 

poslední doby se přiklonili k nižší variantě vodného 48,- Kč/m3 včetně DPH. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka schvaluje cenu vodného pro rok 2024 ve výši 48,- Kč/m3 

včetně DPH.  

 

Výsledek hlasování:   Pro:   6    Proti:  0     Zdržel se:  0      Návrh byl přijat. 

 

 

14. Ceník pronájmu kulturního domu a obecné znění nájemní smlouvy.  

  

Starosta uvedl, že zastupitelé na své pracovní schůzi jednali o ceníku pronájmu Kulturního domu. 

Shodli se na nutnosti aktualizace, neboť stávající ceník je z června 2019 a od té doby došlo 

k nemalým posunům na cenovém trhu, zdražily se úklidové a sanitární prostředky. Výsledkem 

jednání je aktualizovaný ceník, kde dochází například k navýšení ceny za nejčastější typ pronájmu 

KD, tzn. oslavy, svatby a životní jubilea o 1000 Kč na 4000,- Kč, nově pronájem venkovního 

zázemí s kioskem 1000,- Kč (pokud je to včetně KD) a samostatný pronájem venkovního zázemí 

s kioskem 2000,- Kč, pronájem části Myslivna zůstává nezměněn 1000,- Kč, jelikož je nejčastěji 

využíván občany obce. Sleva pro občany obce ve výši 50 % zůstává zachována. Starosta předložil 

aktualizovaný ceník ke schválení. 

Starosta dále předložil ke schválení obecného znění nájemní smlouvy na pronájem Kulturního 

domu, kde je, jak bylo dohodnuto na zasedání ZO dne 18.10.2023, pasáž o nepoužívání 

pyrotechniky při pronájmu KD, kdy v případě porušení tohoto bodu smlouvy dojde propadnutí 

kauce ve výši 5000,- Kč. 

Starosta otevřel k diskusi téma sjednocení oficiálního názvu KD, který by byl uváděn 

na dokumentech. Celému původnímu objektu se vždy říkalo Kuželna, v projektu stavby byl 

uveden název Společenské zařízení, který se samozřejmě nijak neujal. Vzhledem k tomu, že je 

v některých případech nutné oddělit názvem část novou a původní, starosta navrhnul k budoucí 

diskusi název Kulturní dům Kuželna, s částí Myslivna a novou částí Zázemí.   

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka schvaluje aktualizovaný Ceník pronájmu Kulturního domu 

Kuželna a jeho částí s účinností od 1.1.2024. 

 

Výsledek hlasování:   Pro:   6    Proti:  0     Zdržel se:  0       Návrh byl přijat. 

 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka schvaluje obecné znění nájemní smlouvy na pronájem 

Kulturního domu Kuželna a jeho částí.   
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Výsledek hlasování:   Pro:   5    Proti:  1 (Porketová)     Zdržel se:  0    Návrh byl přijat. 

 

Starosta se zeptal na důvod zamítavého hlasování, p. Porketová odpověděla, že se jí sankce 

za použití pyrotechniky zdá nízká.  

 

 

15. Darovací smlouva. 

 

Starosta uvedl, že pan Jiří Richtr, bytem Bělá u Jevíčka čp. 26 projevil zájem darovat obci peněžitý 

dar ve výši 10.000,- Kč na nákup vybavení do Zázemí KD. Pan Richtr prováděl TDI na stavbě 

Zázemí KD. Starosta poděkoval p. Richtrovi za poskytnutí daru. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka bere na vědomí Darovací smlouvu na nákup vybavení Zázemí 

KD od p. Jiřího Richtra, DiS., ve výši 10.000,- Kč.   

 

 

16. Aktualizace Plánu zimní údržby  

 

Starosta uvedl, že na základě požadavků občanů obce se v Plánu zimní údržby místních 

komunikací obce Bělá u Jevíčka aktualizuje v bodu X. Přílohy, bod 2. – příloha č. 2 – mapka zimní 

údržby místních komunikací v Bělé u Jevíčka. Přidala se místní komunikace p.č. 333/2 (k dílně 

p. Továrka ml.) a p.č. 973 (přes Haldy), vše v k.ú. Bělá u Jevíčka. Jedná se o místní komunikace, 

které v minulosti nebyly v majetku obce a nyní jsou obecní.  
 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka schvaluje aktualizaci Plánu zimní údržby místních 

komunikací obce Bělá u Jevíčka. 

 

Výsledek hlasování:      Pro:  6     Proti: 0        Zdržel se: 0       Návrh byl přijat. 
 

17. Žádost o umístění přístřešku na pozemku p.č. 918/10.  

 

Starosta uvedl, že p. MXXXXXX HXXXXXX podal žádost o souhlas s umístěním přenosného 

přístřešku na osobní auto o ploše cca 15 m2 na pozemku p.č. 918/10 k.ú. Bělá u Jevíčka, 

pronajatém obcí Smlouvou o nájmu nemovitosti ze dne 1.1.2007, avšak bez bližší specifikace 

umístění pronajaté části pozemku p.č. 918/10. Místním šetřením bylo zjištěno, že přístřešek 

o půdorysu 4,9 x 2,7 m není možné celý umístit na předmětný pozemek a částečně by zasahoval 

do pozemku p.č. 918/1 k.ú. Bělá u Jevíčka. V rámci místního šetření se vymezil soused p. 

BXXXXXX s požadavkem na zachování průjezdnosti k jeho pozemku o šířce cca 5 m, navíc byl 

dne 19.12.2024 doručen písemný nesouhlas s umístěním přístřešku s podpisy pěti občanů.   

Vyjádření zastupitelů: Vašková – pan HXXXXXX si může postavit přístřešek na dvoře, Ille – 

postavením přístřešku se omezí parkování pro ostatní občany, aut v obci přibývá a místa je málo. 

Z uvedeného vyplynul následující návrh usnesení. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka neschvaluje umístění přístřešku na osobní auto na části 

pozemku p.č. 918/10 v k.ú. Bělá u Jevíčka.   

 

Výsledek hlasování:   Pro:   6    Proti:  0     Zdržel se:  0       Návrh byl přijat. 
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 18. Informace starosty z jednání s O2, Cetin a.s. a PK. 

  

Starosta informoval, že dne 5.12.2023 se uskutečnila v sále KD schůzka za přítomnosti starosty 

a zástupců firem CETIN a.s., O2 Czech Republic a.s. a také Pardubického kraje. Na jednání 

zazněla konkrétní vyjádření, která nebylo doposud možné získat. Umístění střešního vysílače tzv. 

Rooftopu se třemi sektory na střechu budovy OÚ by mělo proběhnout do konce června 2024. 

Tento signál však nepokryje území Smolné. Během 3Q 2024 by měla proběhnout realizace 

Rooftopu se třemi sektory na střeše Sanatoria, který pokryje území Smolné. Zde došlo ke zdržení 

z důvodů chybějícího souhlasného stanoviska památkářů. Pokrytí by mělo být zajištěno operátory 

O2 a T-Mobilem, s Vodafonem se bude jednat, ale s největší pravděpodobností nebude 

k dispozici. 

Dne 13.12. následně proběhla další kontrola střechy budovy OÚ projektantem a statikem, kdy 

vznesli požadavek na obec na výměnu jednoho trámu na střeše budovy, jinak nebyl shledán žádný 

problém, bránící úspěšné realizaci akce.  

Starosta ještě zmínil, že na jednání znovu otevřel otázku vůči Cetinu na zasíťování Smolné 

optickým vláknem vzduchem.  

   

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka bere na vědomí informaci starosty o výstupech z jednání 

o pokrytí obce mobilním signálem.  

  

 

19. Informace starosty o kolaudaci staveb roku 2023. 

 

Starosta informoval, že dne 30.11.2023 proběhla úspěšná kolaudace Zázemí KD, kdy byl následně 

7.12.2023 vydán kolaudační souhlas s užíváním stavby.  

Ve stejný den byl také vydán kolaudační souhlas s užíváním stavby Přílož veřejného osvětlení, 

IV1221. Tím byly dořešeny stavby, na které bylo vydáno stavební povolení.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka bere na vědomí informaci starosty o kolaudaci staveb roku 

2023.  

 

20. Různé. 

 

20.1 Stížnosti na p. Šebkovou a její činnost ve Smolné. 

 

Starosta uvedl, že při posledním rozhovoru s p. Šebkovou vyplynulo z jejích slov, že si myslí, že 

si na ni občané ve Smolné již zvykli. To jí samozřejmě vyvrátil a potvrzení tohoto stavu jsou 

i poslední stížnosti na p. Šebkovou a její činnost. Paní JXXXXXX HXXXXXX 12.12.2023 napsala 

e-mail, ve kterém uvádí, že ve Smolné je nebezpečno. Důvodem pro toto tvrzení je událost z tohoto 

dne, kdy se kolem její nemovitosti několikrát přehnalo stádo splašených koní. Zničená cesta je tím 
menším zlem, horší je vědomí, co se mohlo stát, kdyby koním v ten okamžik někdo vstoupil 

do cesty. 

Další stížnost přišla podepsaná devíti občany Smolné dne 13.12.2023, a to na stav zničené cesty 

vedle domu Smolná čp. 33 směrem k lesu, která se nachází v tomto stavu vlivem průjezdů 

nákladních automobil do prostor stájí p. Šebkové. Občané také požadují odstranění brány umístěné 

na této cestě p. Šebkovou tak, aby bylo možné obecní cestu užívat všemi.  

Z uvedeného vyplývá, že situace okolo stájí p. Šebkové vůbec není klidná, ale právě naopak. 

Starosta uvedl, že na tyto problémy upozorní dopisem p. Šebkovou a zároveň ji vyzve k nápravě, 

opravě cesty včetně odstranění brány ve lhůtě 15 dní.   
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Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka bere na vědomí informaci starosty o stížnostech na činnost 

p. Šebkové ve Smolné. 

 

20.2 Pěstební činnost. 

Obnova lesa ve Smolné po kůrovcové kalamitě se nadále nedaří k úplné spokojenosti. K původně 

vysazeným kulturám javoru a modřínu již bylo několikrát dosazeno řádově stovky sazenic 

(douglaska, modřín, javor) ale vlivem horkého letního počasí, sucha a okusem zvěří, se stále nedaří 

obnova lesa. Vlastními silami bylo provedeno sečení a zakapání, dále jedno sečení provedla firma. 

Nyní obec zakoupila za výhodnou cenu 1000 ks sazenic smrku ztepilého, který bude ještě do konce 

roku vysazen.   

 

20.3 Pozvánka na kulturní akce v nadcházejícím období. 

Starosta předal slovo předsedkyni kulturního výboru p. Vaškové, která pozvala přítomné na akce 

konané v nejbližším období: 

- 6. ledna 2024 se v naší obci uskuteční Tříkrálová sbírka  

- 12. ledna 2024 se bude promítat nejnovější filmové části adaptace románu Alexandra Dumase 

Tři mušketýři: Milady 

- 20. ledna se uskuteční 2. Smolenský hasičský ples. 

 

 

21. Diskuse. 

PXXXXXX: proč je ta škatule (myšleno AED) na kulturním domě a není na radhauzu (myšleno 

budova obecního úřadu)?  

Starosta odpověděl, že výběr místa byl konzultován se záchrannými složkami, a že se vybírá vždy 

místo s největší koncentrací lidí při kulturních nebo sportovních akcí, což KD a blízké sportovní 

hřiště splňuje, navíc je zde také široká přístupová cesta.  

 

Další příspěvky do diskuse nebyly.  

 

 

22. Závěr. 

Starosta popřál všem přítomným šťastné prožití vánočních svátků v kruhu svých nejbližších 

a do nového roku popřál všem hodně zdraví a úspěchů, poděkoval všem přítomným za účast 

a v 17:30 hodin zasedání ukončil.  

Potom zastupitelé všem přítomným popřáli a rozdali obecní kalendáře na rok 2024. 

 

 

Zápis vyhotoven dne: 22.12.2023 v Bělé u Jevíčka 

 

Upravil:                            Petr Nárožný 
 

 

 

Ověřovatelé:                     Ing. Ladislav Ille  v. r. 

 

 

 

                                         Ladislava Porketová  v. r. 
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Starosta:                           Petr Nárožný  v. r.        


